Week 2 Study Questions

第二周：思考题
1. At the beginning of Joshua the Israelites are encamped on the east side of the Jordan River. What is their physical situation at the end of the book?

《约书亚记》的开头提到以色列民那时驻扎在约旦河东岸。在书的结尾，他们在什么位置？
A. They remain in the desert after traveling for 40 years as described in the book.
书中描述说：在漂流了四十年后，他们依然身处沙漠之地。
B. They have conquered the majority of the local inhabitants of Canaan and now reside in Canaan, the land of promise (with the exception of the trans-Jordanian tribes of Reuben, Gad, and half-Manasseh).

他们征服了大部分的迦南原居民，此刻已定居在神应许的迦南美地（约旦河东岸的流便支派，迦得支派，和玛拿西的半支派除外）。
C. They have established an empire and control the Levant region from Egypt in the South to Syrian Damascus in the North.

他们建立了一个王国，控制了北至叙利亚大马士革及南到埃及的黎凡特地区。
D. They remain on the banks of the Jordan because of their lack of faith in YHWH.

他们因缺乏对耶和华神的信心，仍驻留在约旦河两岸。
2. In what way does 1:5-9 summarize the book of Joshua?

书1:5-9以何种方式概括了《约书亚记》？
A. It gives a list of the inhabitants of the land who will be conquered.

这段经文提供了将被征服在该地居住之民的名单。
B. If Joshua, the leader of Israel, adheres to the Sinai covenant, he along with the Israelites will be successful in conquering Canaan.

如果以色列的领袖约书亚谨守西奈之约，他和全以色列民将成功征服迦南地。
C. It tells the story of Moses passing on the torch of leadership to Joshua.

这段经文讲述了摩西将领导权传递给约书亚的故事。
D. It is a promise from YHWH to Joshua that no matter what, the Israelites will conquer.

这段经文是耶和华神对约书亚的应许：无论如何，以色列将征服迦南地。
3. What is being renewed at Shechem in Joshua 24?
      在《约书亚记》第24章中，约书亚在示剑重申了什么？
A. The Sinai covenant
西奈盟约

B. The Adamic covenant
亚当之约

C. Joshua’s role as leader
约书亚的领导地位

D. Israelite military obligations
以色列军队的职责

4. What recurring phrase is found as a description of God’s people in the following verses from Judges: 3:7; 3:12; 4:1; 6:1; 10:6; and 13:1?
从《士师记》3:7; 3:12; 4:1; 6:1; 10:6; 13:1各节经文中，反复出现的描述神的百姓的语句是什么？
A. “And ____ people were destroyed”
“…众民被灭绝”

B. “And the inhabitants fled in fear”
“原居民惊慌四散”

C. “The LORD was with them”
“耶和华神与他们同在”

D. “The Israelites again did evil in the eyes of the LORD”
“以色列人又行了耶和华看为恶的事”

5. What does this recurring phrase reveal about the central theological message of Judges?
这句重复多次的话显明了《士师记》的主要神学信息是什么？
A. The book of Judges is a compendium of all of the evil practices of the Israelites and of YHWH’s ultimate judgment upon them. 
《士师记》汇编了以色列民的所有恶行和耶和华神对他们的最终审判。
B. The book of Judges is written from a divine perspective which portrays God in his heavenly throne room watching all the comings and goings of the Israelites. 
《士师记》从神的角度描绘了神坐在他天上的宝座中察看以色列民来来往往的全部行动。
C. The book of Judges describes the leaders whom YHWH raised up to deliver his people out of the oppression they were subjected to by virtue of their continual practice of idolatry, which is forbade in the Sinaitic Covenant.
《士师记》描述了耶和华为拯救他的百姓脱离压迫而兴起的众领袖，因他们不断拜偶像，触犯西奈之约。 
D. The book of Judges is a book primarily composed of poetic praises written in order to give thanks to YHWH for his continual deliverance of the Israelites. 
《士师记》主要由赞美诗组成，目的是要向耶和华献上感谢，因为他不断解救以色列民。
6. What recurring phrase is found in the following verses from Judges 17:6; 18:1; 19:1; 21:25, and what does it reveal about one of the major themes of Judges?
《士师记》17:6; 18:1; 19:1; 21:25各节经文中反复出现的语句是什么？这句话显明了《士师记》的哪个重要主题？
A. “In those days Israel had king”. The lack of kingly leadership of the Israelites often led to religious corruption and renegade tribal actions. 
“在那些日子，以色列中有王”。缺乏君王领导的以色列民经常陷入宗教信仰的腐败，和背叛支派的行为。
B. “The Israelites were delivered”. YHWH was continually involved in bringing about salvation for the nation. 
“以色列民得到拯救”。耶和华屡次参与拯救以色列民的行动。
C. “The oppressors were subdued”. In each account of this period, a judge rises up to deliver the Israelites from their oppressors.
“压迫者被制伏”。这一时期的每段记述均为：某位士师兴起来解救以色列民摆脱压迫者。
D. “____ judge went to be with the LORD.”
“____士师在主里睡了。”

7. What role does the theme of “kinsman/relative” play in the book of Ruth?
在《路得记》中，“本族/亲属”的主题发挥了什么作用？
A. Family relations are portrayed as sources of intense conflict and distress in the book.
书中描述了亲属关系是激烈冲突和痛苦的根源。

B. Ruth must follow the Leverite practice of marrying her deceased husband’s brother.
路德必需依照利未惯例嫁给已故丈夫的弟兄。
C. Ruth travels with her widow kinsman to Judah and there marries another kinsman (in the covenant role of “kinsman redeemer”) who becomes the two widows’ salvation.
路德与她的寡妇亲属远行回到犹大。在那里路德嫁给了另一位亲属（即：盟约中的“亲属赎回人”）。这个人成为了两位寡妇的拯救者。

D. Ruth’s genealogical role is found mentioned throughout the book.
路德的家谱地位在全书的前前后后中随处可见。
8. What role does the theme of “redeem/redeemer” play in the book of Ruth?
“赎回/赎回者”的主题在《路得记》中发挥了什么作用？
A. Naomi’s redemption of her daughter-in-law provides the major plot line of the book.
拿俄米对儿媳的赎买提供了整个故事的主要情节。
B. Boaz’ redemption of Ruth in the role of kinsman redeemer lies thematically at the heart of the book of Ruth.
波阿斯作为亲属赎买人对路得的赎回是《路得记》的中心主题。

C. The Israelite community’s purchase of Ruth as a slave provides the major motivation for Boaz’ actions.
以色列社群购买路得成为奴隶是波阿斯的主要行为动机。

D. Boaz’ redemption of the family property provides the major source of income for the family.
波阿斯对家庭财产的赎买为这个家庭提供了主要的经济来源。
9. What is the importance of Ruth’s genealogy as given in the last chapter of the book?
全书最后一章的路得家谱有什么重要性？

A. She is King David’s great-grandmother.
她是大卫王的曾祖母。

B. She is a direct descendant of Abraham.
她是亚伯拉罕的直系子孙。

C. She is the granddaughter of Samson.
她是参孙的孙女。

D. She is Samuel’s great-great-grandmother.
她是撒母耳的高祖母。
10. Which of the following are the main characters in 1 Samuel?
《撒母耳记上》中的主要人物有：
A. Moses, Joshua, and Caleb
      摩西，约书亚，和迦勒

B. Gideon, Jephthah, and Samson
基甸，耶弗他，和参孙

C. Solomon, Elijah, and Ahab
      所罗门，以利亚，和亚哈

D. Samuel, Saul, and David
      撒母耳，扫罗，和大卫

11. What is the main subject of 1 Samuel?
      《撒母耳记上》的主题是什么？
A. The final reigns of the judges over Israel
士师治理以色列的末期

B. Establishment of the Israelite monarchy
以色列君主政体的建立

C. The rule of King David
大卫王的统治

D. The rise of the writing prophets
著书先知的出现

12. Which of the following best describes the way in which the “ark narratives” (1 Samuel 4-6) put the sinful desire of the Israelites to have a king in perspective?
下列哪一项最恰当的描述了“约柜记述”（《撒母耳记上》4-6章）使以色列民产生了要求立王的罪恶念头？
A. By demonstrating Samuel’s ineffective leadership role
证明了撒母耳领导无能

B. By demonstrating the future potential of David’s power
证明了大卫未来的潜力

C. By demonstrating the power of YHWH over and above the gods of the 
      surrounding nations and thus the effectiveness of his presence among them
      证明了耶和华神的能力超越邻国众神。因此，他的临在大有效力。
D. By demonstrating the need for Solomon’s temple
证明了所罗门需要建造圣殿。

13. What is the main subject of II Samuel?

《撒母耳记下》的主题是什么？
A. The demise of Saul and the beginning of David’s reign
扫罗阵亡，大卫开始统治

B. Samuel’s prophecies
撒母耳的预言

C. The kingship of David
大卫作王

D. Solomon’s rise to power
所罗门王兴起
14. What city did David conquer and establish as the capital city of the monarchy?
大卫征服了那座城，并将他的国都建在那里？

A. Damascus
大马士革

B. Jerusalem
耶路撒冷

C. Bethlehem
伯利恒

D. Samaria
撒玛利亚

15. The Davidic covenant (II Samuel 7:5-16) promises what?
大卫盟约（《撒母耳记下》7:5-16）的应许是什么？

A. David’s heirs and kingdom would perpetually endure.
大卫的王朝世系将永存不衰。

B. David’s kingdom would be the greatest the earth had ever seen.
大卫的王国将成为世上前所未见的最伟大的王国。

C. David’s name would be a blessing to the world.
大卫的名字将成为世界人民的祝福。

D. David would conquer the promised land.
大卫将征服应许之地。
